
  

 

 

 

 

 

 

                                    
 

 

ZAPISNIK 
 19. SJEDNICE VMO SVETI NIKOLA 

 
 

19. sjednica VMO Sveti Nikola održana je 31. svibnja 2021. (ponedjeljak), s početkom u 17:00 
sati, u prostorijama mjesne samouprave, Franje Čandeka 36b 
 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Marin Barać, predsjednik VMO 

 Jelena Zorić, zamjenica predsjednika VMO 

 Klaudio Lazarić, član VMO 

 Ivica Dušić, član VMO 

 Branko Miljak, član VMO 

 Miomira Milovanović, tajnica MO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Mila Kožul, članica VMO 

 Saša Ujdurović, član VMO 
 
 

 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Marin Barać i predložio slijedeći 
 
 

 
DNEVNI RED 

 
1. Informacija o održanom sastanku sa stručnim službama – I. Dušić 
2. Odustajanje od realizacije programa VMO Sveti Nikola - „Dan žena“ 
3. Dopisi nadležnih službi 
4. Dopisi građana pristigli između sjednica 
5. Razno 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 17. i 18. sjednice VMO Sveti Nikola: 
 
Zapisnici su jednoglasno usvojeni. 

 
 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                  GRAD RIJEKA 
 
MJESNI ODBOR SVETI NIKOLA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/21-01/27 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-6 
Rijeka,  01. lipnja  2021. 

 
 
 



  

 
AD 1 

Vijećnik Ivica Dušić izvijestio je prisutne vijećnike o održanom sastanku i dogovoru sa 
nadležnim službama a u svezi prioriteta koji se tiču građevine i opreme sa usvojenom 
cijenom po Planu i pregledu cijena opreme koja je ugovorena za realizaciju prioriteta u 
2021. godini. Također je predloženo da se zid u parku u Ulici Udatnog koji je namijenjen 
za djecu uzrasta od 3 do 7 godina oslika grafitima ili ofarba ograda u parku. Predloženo je 
da se u parkovima posadi određeno mediteransko bilje i postave edukativne table s 
imenom biljke te da se to realizira putem projekta riječkog lokalnog partnerstva. 
Uslijedila je rasprava u kojoj su sudjelovali svi prisutni vijećnici.  
 
Zaključak: 

 

 Prihvaća se postava ograde (metalni stupovi s ispunom od valovitog pletiva) na 
jugoistočnoj strani od klupica prema grmovima DI Karasova 1 

 ne uklanja se klackalica već se postavlja vrtuljak južno od klackalice te antistres 
podloga oko 2-struke ljuljačke, DI Medovićeva 10  

 postavlja se antistres podloga oko 2-struke ljuljačke DI Kršinićeva 24. 

 prihvaća se prijedlog da se slijedeće godine prijavi na projekt riječkog lokalnog 
partnerstva s ciljem realizacije ideje za daljnjim uređenjem parka 

 
AD 2 
Vijeće je raspravljalo o situaciji izazvanoj Corona virusom i njenom utjecaju na realizaciju 
planiranog programa Dan žena. Poštujući mjere predostrožnosti i sprečavanja zaraze, Vijeće 
mjesnog odbora Sveti Nikola odlučilo je prilagoditi se novonastaloj situaciji i smanjiti 
izloženost građana zarazi te je nakon rasprave jednoglasno donesen slijedeći 
Zaključak: 
S obzirom na situaciju vezanu za pandemiju virusa COVID-19 kao i na preporuke HZJZ i 
Stožera civilne zaštite RH u vezi ograničenja broja osoba u zatvorenim i otvorenim 
prostorima, odustaje od programske aktivnosti „Dan žena“. 
 
AD 3 
Predsjednik Vijeća izvijestio je vijećnike o zaprimljenom odgovoru Rijeka prometa u svezi 
upita Vijeća o troškovima sanacije ograde u ulici Ivana Lupisa. U odgovoru Rijeka prometa 
navodi se da je planirano naknadno izvesti kompletnu sanaciju ograde a u skladu sa 
raspoloživim sredstvima plana održavanja grada.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
AD 4 
Zaprimljen je dopis predstavnice stanara Ivekovićeva 1 sa molbom za postavu stupića na 
sporednom ulazu zbog problema nepropisnog parkiranja. 
Terenskim izvidom nadležne službe utvrdile su da situacija na predmetnom dijelu nije izuzeto 
prometno opasna. Mišljenja su da se takvi problemi ne mogu rješavati isključivo postavom 
fizičkih prepreka te da se nepropisna vozila sa takvih pozicija trebaju ukloniti sankcioniranjem 
od strane Prometne policije, odnosno Prometnog redarstva, u čijoj su nadležnosti nepropisno 
parkirana vozila.  
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 
Vijeće je zaprimilo dopis stanarke  Ulice Ivana Matetića Ronjgova na dijelu ulice između 
kućnog broja 6 i 6a. Navodi da se na uskoj ulici na desnoj strani kolnika parkiraju automobili 
što onemogućava prolaz kroz ulicu te moli da se nađe adekvatno rješenje za nesmetani 
prolaz kroz navedeni dio ulice. 
Nakon terenskog izvida, nadležne službe očitovale su se da je  Zakonom o sigurnosti 
prometa na cestama zabranjeno  postavljanje fizičkih prepreka u trup ceste ili kolnik. Moguće 
je označiti horizontalne oznake zabrane zaustavljanja i parkiranja kako bi se naglasilo da je 
na predmetnoj kolnoj površini zabranjeno parkiranja i zaustavljanje. Problem je  imovinsko 
pravne prirode. Ukoliko smo u spoznaji da se radi o javno – prometnoj površini, djelatnici 
Rijeka prometa d.d. mogu označiti horizontalnu oznaku zabrane zaustavljanja i parkiranja, a 



  

sve kako traži stranka. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis s upitom u vlasništvo te ukoliko se radi o gradskoj površini, 
zatražiti će se iscrtavanje horizontalnih oznaka zabrane zaustavljanja i parkiranja. 
 
Zaprimljen je dopis predstavnice stanara Hegedušićeve ulice kojim se traži premještanje 
parka za pse na drugi prikladno mjesto, tj. da ga se ukloni sa trenutačne lokacije. Navodi da 
se cijele godine u navedenom parku okupljaju vlasnici pasa nakon 22 sata i zadržavaju se 
sve do kasnih noćnih sati pritom istrčavajući svoje kućne ljubimce koji laju i uznemiruju cijelu 
zgradu, a također tijekom cijele godine iz parka se osjeti nesnosan smrad životinjskih izmeta. 
Osim osoba sa životinjama u proljetnim i ljetnim večernjim satima u navedenom parku se 
skupljaju osobe koje konzumiraju alkohol i droge te narušavaju javni red i mir. U parku 
ostavljaju prazne i razbijene boce alkohola i igle od korištenja droge, što predstavlja veliki 
problem za stanare navedene zgrade a i za sve građane koji žive u blizini navedenog parka. 
Slijedom navedenog umoljava u ime stanara da se navedeni park izmjesti na neku prikladniju 
lokaciju na kojoj neće uznemiravat stanare i na kojoj neće štetiti njihovom zdravlju. 
Nadalje u ime stanara zgrade također  se moli da mjesni odbor Sveti Nikola angažira osobe 
za uređenje okoliša te uredi okoliš oko zgrade u Rijeci, Hegedušićeva kbr. 25. 
Zaključak: 
Vijeće je svjesno problema i u kontaktu je sa stručnim službama te se traži adekvatno 
rješenje. 
 
AD 5 
Vijećnik Klaudio Lazarić primijetio je da nakon izvršene košnje nije pokupljena trava te moli 
odgovor kada će se to učiniti. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Vijećnica Jelena Zorić zamolila a je da se uputi požurnica u svezi problema stanara 
Ivekovićeve ulice kućni broj 4 koji traže premještaj kontejnera za kućni otpad. Stanari mole 
premještaj sa sadašnje pozicije (sjeveroistok) na nogostup (sjeverozapad).  
Isto tako Vijećnica moli da se u Meštrovićevoj ulici kod kućnog broja 2 sa zapadne strane 
postavi prometno ogledalo. 
Zaključak: 
Uputiti će se dopis nadležnim službama. 
 
Vijećnik Ivica Dušić informirao je Vijeće o terenskom izvidu izvršenih prioriteta na području 
MO Sveti Nikola. 
Zaključak: 
Vijeće je navedeno primilo na znanje. 
 

 
 
 
Sjednica Vijeća je završila u 19:00 h 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice.       
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:                              
                 Miomira Milovanović 
 

Predsjednik VMO Sveti Nikola: 
           Marin Barać 
 
 
 

 

 


